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Vad tycker Mitt-Socialdemokraterna egentligen om förskolan? 

Till förskolenämndens sammanträde den 24 januari presenterade nämndens ordförande ett 

budgetförslag som pekar på de ekonomiska konsekvenserna av Mitt-S-styrets budget för 

2019.  

I nämndens budget framgår det att effektiviseringar som inte påverkar lagstadgad verksamhet 

behöver ses över. Ett sådant exempel som nämns är att Borås Stads erbjuder barn från sex 

månaders ålder plats i förskola, trots skollagens krav på från ett års ålder.   

Det framgår även i ordförandens budgetförslag att om beslut tas att införa 30 timmars vistelse 

till arbetssökandes och föräldraledigas barn så kommer det medföra ”omfattande ekonomiska 

konsekvenser”. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande enkla frågor till förskolenämndens 

ordförande, Andreas Ekström: 

1. Hur omfattande är de ”omfattande ekonomiska konsekvenser” som ett införande av 30 

timmars vistelse för barn till arbetssökande och föräldralediga skulle medföra? 

 

2. Är du, i och med skrivningarna i ditt budgetförslag, av åsikten att det är 

ogenomförbart att införa 30 timmars vistelse för barn till arbetssökande och 

föräldralediga? 

 

3. Är du, i och med budgetskrivningarna om att undvika effektiviseringar av lagstadgad 

verksamhet, beredd att diskutera om Borås även fortsättningsvis ska erbjuda alla barn 

från sex månaders ålder plats i förskola? 

 

 

 

 

 


